
 
 

 
Referat 

 
 

Skolebestyrelsesmøde torsdag den 
den 14. november kl. 18.00- 21.00, 2019 

 
 
 

 
STED: Hjallerup Skole 

         
 

Bemærk der er mødetid kl. 18.00 
 

 
 
DELTAGERE 
 
              
Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Mikael Christensen                HJ  Christoffer Mariegaard LBO FL Fri 
Malene Frølund               HJ  Rasmus Kyvsgaard-Elsberg FL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Susanne Jensen KL  
Louise Sofie Tønnesen    FL Frav. Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Birgitte Lorentzen          FL  Ledere:   
Rikke Marie Boe FL Afbud Rie Dam Vineke FL  
Lisa Thorlund KL Frav. Helle Faber KL  
Flemming Wittenberg KL  Michael Ring HJ  
Maj Britt Overgaard KL  Mie Trolle HJ  
Elever:      
Christian og Nicoline FL Fri Pia Bering   
Thor Rasmussen og Eva 
Ørum 

HJ Fri Hans Jørgen Bæk   

Sjanne Hovaldt og Ida Mor-
tensen 

KL Fri    

 
 
 
   
DAGSORDEN 
 
 

1. Referat fra sidste møde. 
Er der spørgsmål/kommentarer til 

     det udsendte referat 
 
 

 
1. Referat fra sidste møde 
Der var ingen spørgsmål til det udsendte 
referat. 
 
 
 
 



Side 2 
 

 
2. Tema.  

Kl. 18.00-18.30. Gøre klar til 
mødet med forældrerådene. 
 
Kl. 18.30-20.00. Møde med for-
ældrerådene. 
Invitationen (bilag) 
 

 
2. Tema.  

Kl. 18.00-18.30. Gøre klar til mødet 
med forældrerådene. 

 
Kl. 18.30-20.00. Møde med foræl-
drerådene. 
Invitationen (bilag) 

 
Klasseforældrerådene kom med rigtig 
mange gode input ift. indhold på for-
ældremøder og aktiviteter arrangeret 
af klasseforældrerådene. Skolebesty-
relsen vil arbejde videre med materia-
let, så det bliver til konkrete råd. 
Der blev nedsat et udvalg bestående 
af Heidi, Mikael, Rie og Malene der 
skriver sammen på materialet og 
fremlægger for bestyrelsen på et se-
nere møde. 
 
Skolebestyrelsen er enig om, at ma-
terialet omkring klasseforældrerådene 
skal udgøre et inspirationskatalog. 

 
 

3. Sager 
Godkendelse af princip for klas-
sedannelse.  
(bilag) 
 

 
3. Sager 

Godkendelse af princip for klasse-
dannelse.  
 
Princippet for klassedannelse blev 
drøftet. 
- Der blev foreslået at ændre i for-

muleringen om hensynet til ele-
vernes inddragelse i klassedan-
nelsen til: 

o Forud for klassedannelsen 
har klasselæreren en sam-
tale med hver enkelt elev 

- Der skal tilføjes til princippet: 
o At der føres tilsyn med prin-

cippet hver år i juni på de 
skoler, som har lavet nye 
klasser 

 
Forslaget til princip rettes til og tages op 
til endelig godkendelse på det kommen-
de skolebestyrelsesmøde. 
 
 
 
 
 
 
 



Side 3 
 

      
4. Orientering 

 
Budget 2020 i Brønderslev 
Kommune og kommentarer her-
til (bilag) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

            Børnehavebørn i SFO i løbet af  
           foråret. 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Regulering af budgettet i  
           SFO´en. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Personalesituationen    
           
       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

      
4. Orientering 

 
Budget 2020 i Brønderslev Kom-
mune og kommentarer hertil 
BÆK gennemgik budget 2020 for 
Brønderslev Kommune. Særligt for 
skoleområdet er: 
- Der er tilført 14 mio til anlæg på 

skoleområdet og det er planen at 
der afsættes yderligere 10 mio til 
anlæg de kommende budgetår 
2021-2025.Det er endnu ikke be-
sluttet hvilke skoler der først skal 
have tilført anlægsmidler 

 
 

Børnehavebørn i SFO i løbet af 
foråret. 
PBJ orienterede om, at der er stort 
pres på i børnehaverne grundet vok-
sende børnetal. Der er planlagt an-
læggelse af ny børnehave i Hjallerup, 
men indtil den er bygget skal der la-
ves førskoleforløb for børnehavebør-
nene, så de starter i SFO’en d. 1/5. 

 
Regulering af budgettet i SFO´en. 
Tildelingen til SFO’en kommer 1/8 
hvert skoleår. Der er imidlertid altid 
faldende børnetal i løbet af året. 
Det har betydet, at der fremover vil 
ske en regulering af tildelingen til d. 
1/1. 
Fremadrettet har det betydning for, 
hvordan der planlægges ift. beman-
dingen i SFO’erne. 

 
Personalesituationen 
Flauenskjold 
Intet nyt. 
 
Klokkerholm 
Der er en enkelt medarbejder som er 
længerevarende sygemeldt. 
 
Hjallerup 
Der er et par længerevarende syge-
meldinger. 
 
SFO 
Intet nyt. 

 
 



Side 4 
 

 
           Nyt fra LBO/SFO/skolerne 
           Ansættelser. 
 
 
 
           Formanden. 
           Orientering fra rådgivende organ 
            

 
Nyt fra LBO/SFO/skolerne 
Der er blevet valgt en ny forældrebe-
styrelse for den kommende børneha-
ve. 

 
Formanden. 
Orientering fra rådgivende organ 
 
Mødet i det rådgivende organ om-
handlede budget 2020. 
- Der skal igangsættes et arbejde 

hvor der ses på anbefalingerne fra 
de arkitekter, der har været rundt 
på skolerne. 

 
5.   Eventuelt. 

           
5. Eventuelt. 

BÆK gennemgik plan for ombygning 
og renovering af toiletter på Hjallerup 
Skole. 
 
Forslag om at Hjallerup Skoles trafik-
politik gennemgås og pudses af. 

 
Der er nedsat et distriktselevråd i Di-
strikt Hjallerup. 
 
Der er pt. udfordringer med antallet af 
forældrevalgte i skolebestyrelsen – vi 
skal have undersøgt, om vi i stedet 
skal have indkaldt suppleanter. 
- Håndtering drøftes på næste sko-

lebestyrelsesmøde 
  

3 punkter til Facebook 
- Der blev arbejdet med gode idéer 

til indholdet på forældremøder 
- Der blev arbejdet med gode for-

slag til aktiviteter som inspiration 
til klasseforældrerådene 

- Budget 2020 
 

        
       Næste skolebestyrelsesmøde  
       Mandag den 09. december i  
       Hjallerup. 

 
Bestyrelsesmødet afholdes i Klokker-
holm og mødet starter kl. 18. 

 
Udgivelsesdato:      Referent: MR 
 


